



東南亞風情遊

Tour code:
TOUR TICGR15(B)

We miss THAILAND, We miss JAPAN!

行程內容 Tour Highlights :

- 想念去旅行的感覺? 來開展一天玩盡食盡東南亞之旅!
Are you missing travelling? Let's join us have a taste of Asia!
- 遊覽**香港合味道紀念館**，有 DIY 專屬的杯麵及多個特色展覽打卡位。
Explore the **Cupnoodles Museum Hong Kong**, comprised of interactive workshops and distinctive exhibition corners.
- 走進九龍城的「小泰國」，尋找由泰國、台灣等地直送到港的新鮮食材。
Walk through the "Little Thailand" in Kowloon City, start an amazing adventures in culinary.
- 到訪隱世港版「小京都」，市區中的一片綠洲，參觀多個木製建築。
Visit the **Hidden Kyoto (Hong Kong Version)**, a beautiful and serene space to take some instagrammable photos.
- 於**足球主題餐廳**享用**豐富西餐**作晚餐。
Enjoy Western Dinner at football themed restaurant.
- 車廂內提供酒精洗手液，保障參加者的衛生安全
Hand sanitizer is provided in the coach to ensure the personal hygiene of participants.



遊覽香港合味道紀念館於多個特色展覽打卡。
Explore the Cupnoodles Museum Hong Kong, the distinctive exhibition corners are perfect for photos.



親身 DIY 專屬的杯麵
Make your own cupnoodles and take them home.



走進九龍城的「小泰國」，尋找由泰國、台灣等地直送到港的新鮮食材。
Walk through the "Little Thailand" in Kowloon City, start an amazing adventures in culinary.



到訪隱世港版「小京都」
A Kyoto-alike mysterious attraction



參觀多個木製建築
Take some instagrammable photos at this beautiful and serene space.



於足球主題餐廳享用豐富西餐作晚餐。
Enjoy Western Dinner at football themed restaurant.



時間 Time: 下午 03:00-下午 8:00 (5 hours 小時)	價錢 Price (最少 10 人起 min. 10 pax)
私人包團，每日成行 (視乎產品供應情況而定) Private tour (daily operate, subject to availability)	HK\$ 330/ 每位 per person 大小同價 (same price for adults & children) *星期六、日及公眾假期附加費每位 HK\$40 *Surcharge at HK\$40 per person on Saturdays, Sundays and Public Holidays.

費用包含 Inclusive of:

- 粵語/英語/國語導遊 Cantonese / English / Mandarin-speaking guide
 - 香港合味道紀念館入場券及 DIY 專屬杯麵 Cupnoodles Museum Hong Kong Entry and DIY Cupnoodles
 - 足球主題餐廳晚餐 Football themed restaurant dinner#
 - 接送服務 Private coach pick-up and drop-off
 - 單日旅遊保險 Single day travel insurance
- #飲品自費 Drinks on own expenses

注意事項 Additional Information:

- 本行程未必適合輪椅人士參加，詳情請與本公司查詢。
Due to the nature of this activity, it may not be suitable for persons in wheelchairs. Please contact us for further details.
- 2 歲或以下不佔座位及不包餐只收取\$30 保險費用及行政費用。
Child under 2 years of age without occupying a seat and meal will be charged HK\$30 insurance fee and handling fee.
- 請穿著輕便舒適的服裝出行，建議穿著運動鞋。
Please wear light and comfortable clothing (preferably dri-fit material) and walking shoes.
- 建議攜帶飲料補充水分。
It is recommended to bring hydrating drinks.
- 行程可能會因季節或天氣或任何其他營運性質的條件而有所更改。
Itinerary may be altered subject to weather conditions or other operational issues.

費用不包含 Not Inclusive Of:

- 個人支出費用 Other personal expenses

接送詳情 Pick Up / Drop Off:

集合時間 Pick Up time: 下午 14:45-15:00

集合地點 Pick Up location:

任選以下其中一個地點 Choose one of the following points:

- 金鐘統一中心, 金鐘站 D 出口
United Centre, Admiralty MTR station, exit D
- 尖沙咀金域假日酒店, 尖沙咀站 D2 出口
Holiday Inn Golden Mile, Tsim Sha Tsui MTR station, exit D2
- 觀塘 APM 地下 7-11, 觀塘站 A2 出口
APM Mall, Kwun Tong MTR station, exit A2
- 旺角維景酒店, 太子站 C2 出口
Metropark Hotel Mongkok, Prince Edward MTR station, exit C2

解散時間 Drop Off time: 下午 8:00

解散地點 Drop Off location:

- 城景國際
The Cityview

Last Update: 12 Jul 2021